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PROJEKT 

Załączniki do protokołu ze względów technicznych będą umieszczone 

w BIP-ie wraz z wersją protokołu zatwierdzoną przez Radę. 

 

PROTOKÓŁ NR  XIX/12 

Z SESJI RADY GMINY KOBIERZYCE 

Z DNIA 25 maja 2012 ROKU 

 

XIX Sesję Rady Gminy w Gminnym Centrum Kultury i Sportu w Kobierzycach otworzył  o 

godz. 9.00  przewodniczący Rady Gminy - p. Czesław Czerwiec, który  przywitał radnych i 

przybyłych gości.  

Obecni na posiedzeniu byli również:  

Wójt Gminy-Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus 

Sekretarz Gminy – Maria Wilk 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz /Kancelaria Casus Iuris/ 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec stwierdził, iż Rada jest władna do 

podejmowania uchwał. 

Informacje i komunikaty Przewodniczącego  

Kolejna sesja odbędzie 28 czerwca o godz. 9.00. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec odczytał : 

1. sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym tj. 20.04-25.05.2012 . /załącznik 

nr 1/ 

2. życzenia Posła Jarosława Charłampowicza dla radnych gminy Kobierzyce z okazji dnia 

samorządowca /załącznik nr 2/ 

3. odpowiedzi Wójta Gminy Kobierzyce na wnioski radnych /A. Kasprzyk, P. Czerwiński, 

D. Ziomek/ w sprawie restrukturyzacji GCKiS w Kobierzycach /załącznik nr 3/ oraz w 

sprawie budowy środowiskowego domu samopomocy /załącznik nr 4/ 
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Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec przedstawił sprawozdanie wykonanych prac 

w 2011 roku przez grupę porządkową, przy Urzędzie Gminy Kobierzyce /załącznik nr 5/ 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec odczytał porządek obrad.  

W ramach autopoprawki w punkcie 30 zamiast punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wniosków o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego lub zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce” proszę wpisać:” Podjęcie uchwały 

w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 15 maja 2012r. na 

stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XV/154/12 z 

dnia 27 stycznia 2012r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Budziszów. 

 

Czy są uwagi, wnioski do porządku obrad?  

Porządek obrad przyjęto i wygląda on następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XIX Sesji Rady Gminy Kobierzyce. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

CZĘŚĆ I  -  Ochrona środowiska na terenie gminy Kobierzyce 

3. Wystąpienie Przewodniczącego Rady Gminy – Czesława Czerwca. 

4. Wystąpienie Wójta Gminy Kobierzyce  - Ryszarda Pacholika. 

A. Gospodarka odpadami – wystąpienie przedstawiciela firmy PROGEO. 

B. Rekultywacja składowiska Cieszyce. 

C. Wyrobisko w Tyńcu nad Ślężą. 

D. Wycinka drzew. 

E. Rolnictwo na terenie gminy. 

5. Dyskusja – pytania. 

 

CZĘŚĆ II   

6. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy. 
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7. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy za I półrocze danego roku  budżetowego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji z budżetu 

Gminy Kobierzyce na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Celowego Związku Gmin pod nazwą: 

„Związek Międzygminny Ślęza-Oława”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju dla wsi 

Domasław w Gminie Kobierzyce. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju dla wsi Tyniec 

Mały w Gminie Kobierzyce. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Wałbrzych, Gminą Jedlina-

Zdrój, Uzdrowiskową Gminą Miejską Szczawno-Zdrój, Gminą Boguszów- Gorce, 

Gminą Miejską Kamienna Góra, Gminą Walim, Gminą Długołęka, Gminą Kamienna 

Góra, Gminą Miejską Nowa Ruda, Gminą Radków i Województwem Dolnośląskim 

przy realizacji projektu pn.: "TELEBIMY- nowoczesne e-usługi w dziedzinie 

turystyki i kultury w dolnośląskich gminach". 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie Gminie Wałbrzych części 

gruntu, na którym zlokalizowane mają być dwa Telebimy w miejscowości Bielany 

Wrocławskie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Bąki, położonego w obrębie Owsianka-Bąki. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Owsianka, położonego w obrębie Owsianka-Bąki. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wschodniej części wsi Cieszyce, położonego w obrębach: Cieszyce, 

Wierzbice. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Magnice. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północno - wschodniej części wsi Pustków Żurawski, położonego w 

obrębach: Pustków Żurawski i Żurawice.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Sportowej, Krótkiej, Ludowej, Parkowej i 

Al. Pałacowej w północno – środkowej części wsi Kobierzyce. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Klecińskiej w północno-zachodniej części 

wsi Bielany Wrocławskie.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 

30 kwietnia 2012r. na stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy 

Kobierzyce Nr XV/155/12 z dnia 27 stycznia 2012r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Tyniec nad Ślężą. 
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23. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru północno-środkowej części Regionalnej 

Strefy Rozwoju Przedsiębiorczości „Węzeł Bielański” położonej w obrębie Bielany 

Wrocławskie. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Jaszowice. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Królikowice. 

26. Podjęcie uchwały zmieniający uchwałę Nr LXII/656/06 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 29 czerwca 2006r. w sprawie nadania nazwy ulicom we wsi Biskupice 

Podgórne. 

27. Podjęcie uchwały zmieniający uchwałę Nr XVII/196/12 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 30 marca 2012r. zmieniającą uchwałę Nr XIX/237/08 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 28 marca 2008r. w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kobierzyce. 

28. Podjęcie uchwały zmieniający uchwałę Nr XVIII/209/12 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 20 kwietnia 2012r. w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Domasław. 

29. Podjęcie uchwały zmieniający uchwałę Nr XVIII/210/12 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 20 kwietnia 2012r. w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Wierzbice. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 

15 maja 2012r. na stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy 

Kobierzyce Nr XV/154/12 z dnia 27 stycznia 2012r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Budziszów. 

31. Projekt umowy z właścicielami działki nr 147/2 położonej we wsi Tyniec Mały, dot. 

sporządzenia mpzp oraz realizacji odcinka drogi publicznej łączącej ul. Biskupicką z 

drogą krajową nr 35 na wysokości ronda: Tyniec-Małuszów. 

32. Interpelacje radnych. 

33. Zapytania radnych i sołtysów. 

34. Wnioski i sprawy różne.  

35. Zakończenie obrad.   

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec zabrał głos na temat ochrony środowiska na 

terenie gminy Kobierzyce. 

Ad.4. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił  temat ochrony środowiska z 

uwzględnieniem aspektu świadomości i wiedzy mieszkańców gminy na ten temat. 

Przedstawiciel firmy PROGEO pan Andrzej Krzyśków przedstawił prezentację multimedialną  

na temat gospodarki odpadami na terenie gminy Kobierzyce. /załącznik nr 6/  
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Elżbieta Nawrocka – główny specjalista ds. ochrony środowiska  i gospodarki odpadami w 

Urzędzie Gminy Kobierzyce omówiła sprawę rekultywacji składowiska Cieszyce oraz 

wyrobisko w Tyńcu nad Ślężą, a następnie Monika Pilichowska - inspektor ds. rolnictwa i 

ochrony środowiska w Urzędzie Gminy Kobierzyce przedstawiła najważniejsze aspekty 

takich zagadnień jak wycinka drzew oraz rolnictwo na terenie gminy. 

Rafał Krasicki - Kierownik Referatu Budownictwa Planowania Przestrzennego i Zasobów 

Naturalnych w Urzędzie Gminy Kobierzyce omówił kwestię kanalizacji sanitarnej jako 

elementu ochrony środowiska. 

Dyskusja. 

Radny Łoposzko: Chciałem poruszyć temat dzikich wysypisk śmieci – na terenie byłej 

cukrowni jest jedno wielkie wysypisko, jest tam masa gruzu. Proszę władze gminy o pomoc 

w tym temacie. Kolejny temat to droga z Żurawic – w tej chwili jedzie się aleją topoli –

stwarzają tam zagrożenie przy burzach i wichurach. 

Radny Stadnik: Czy ustawodawca przewidział ze strony Gminy dopłat do śmieci tak jak 

dzieje się to w przypadku kanalizacji? 

Przedstawiciel firmy PROGEO pan Andrzej Krzyśków: Nie przewiduje tego ustawa. 

Radny Muraczewski Wiesław: W naszej Gminie coraz więcej mamy terenów zieleni 

trawiastej, coraz więcej mieszkańców szuka miejsc i możliwości składowania tej trawy, bo 

nikt tej trawy na swojej posesji nie kompostuje. Czy w nowym systemie odbiorów odpadów 

czy Gmina będzie zobowiązana do odbioru tego rodzaju odpadów? 

Przedstawiciel firmy PROGEO pan Andrzej Krzyśków: Będzie to element dyskusji, nie 

zmusimy do płacenia mniej tych osób które mają kompostowniki.  

 

Ad.6. 

Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy ktoś z Państwa ma uwagi do protokołu 

z poprzedniej sesji? 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec:  Kto jest za przyjęciem protokołu? 

Protokół został przyjęty stosunkiem głosów: 

Za-12 

1 osoba wstrzymała się od głosu 

 

Ad.7. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik odczytał sprawozdanie z bieżącej działalności 

/załącznik nr 7 /. 

 

Ad.8. 
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Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Budżetowa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Radna Kasprzyk:  Czym różni się ta uchwała od poprzedniej? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Nie mieliśmy uchwały w tej sprawie. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

nr XIX/211/12 w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy za I półrocze danego roku  budżetowego. 

 

Ad.9. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Budżetowa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Radna Ziomek:  Przedstawiła wnioski do uchwały w sprawie określenia zasad i trybu 

udzielania dotacji z budżetu Gminy Kobierzyce na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków./załącznik nr  8/ 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Prawdopodobnie przy tak dużej 

liczbie Pani wniosków trzeba będzie uchwałę przenieść na inną sesję, trzeba będzie ponownie 

poddać uchwałę pod prace komisji.  

Radna Kasprzyk: Zwracam się do Pana Przewodniczącego, żeby projekt tej uchwały po 

dokładnym przeanalizowaniu przez radców prawnych wrócił pod obrady na komisje, to jest 

mój wniosek. 

Radna Ziomek: W projekcie uchwały jest zawarty zapis, są wymienione osoby w art. 71 

ustawa o ochronie zabytków wyraźnie nakłada na właściciela zabytku obowiązek 

wykonywania i opłacania tych prac.  

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz: Proszę pamiętać, że projekt tej uchwały był 

konsultowany z UOKiK dlatego może wydłużyć się proces podjęcia uchwały o ponad 

miesiąc.  

Radny Stadnik: Chciałbym dodać, że wnioski należy złożyć do końca września, jeżeli 

przełożymy podjęcie uchwały o dwa miesiące to w tym roku nic nie zdążymy zrobić.  

Radna Ziomek: Powstanie uchwała, która będzie obowiązywała przez kolejne lata. Uważam, 

że trzeba remontować kościoły i dbać o zabytki, ale mówimy też o dotacjach dla osób 

prywatnych, dlatego trzeba spojrzeć na tą uchwałę w szerszym aspekcie.  

Radny Stadnik: Żadna dotacja nie działa z automatu, zajmuje się tym Rada Gminy i to ona 

podejmuje decyzje, komu przyznać dotację.  

Radny Łoposzko: Czy w związku z tym, że projekt tej uchwały wymaga dyskusji to czy nie 

podejmując nowej uchwały możemy korzystać z uchwały starej?  

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus: Nie zachowanie trybu przyznawania dotacji jest karane 

dyscypliną finansów publicznych. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Poddaję pod głosowanie 

wniosek Radnej Kasprzyk żeby podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu 

udzielania dotacji z budżetu Gminy Kobierzyce na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków przenieś pod obrady 

komisji i następnie na inny termin Sesji.  

 

Głosowanie wniosku Radnej Kasprzyk: 
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Za – 11 

Przeciw 1 osoba 

1 osoba wstrzymująca się od głosu. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Ad.10. 

Wójt Gminy-Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

nr XIX/212/12 w sprawie zmiany statutu Celowego Związku Gmin pod nazwą: 

„Związek Międzygminny Ślęza-Oława”. 

 

Salę obrad opuścili radni: Muraczewski Wiesław oraz Ziomek Danuta. 

 

Ad.11. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radna Regulska: Mam sporo uwag do strategii, ale ze względu, że zostały już one 

zatwierdzone przez zebranie wiejskie to nie będę tego poruszała, chciałabym zwrócić uwagę 

na jeden aspekt, jeżeli są osoby które nadzorują opracowywanie strategii sołeckich to żeby nie 

było zaprzeczeń pomiędzy wizją wsi a silnymi i słabymi stronami. 

Radny Łoposzko: Na komisji Użyteczności Publicznej Pani Monika Penczak powiedziała, że 

została skierowana prośba do moderatorów z urzędu Marszałkowskiego o baczniejsze 

zwracanie uwagi na punkty w mocnych i słabych stronach strategii sołeckich.  

Radny Stadnik: Jest to pierwsza strategia będą następne, które ulegną zmianą. Jest wiele 

rzeczy które dzieją się w Domasławie, także trzeba będzie zmienić strategię. Mam nadzieję, 

że następne wersje strategii będą przyzwoite.  

Radna Kasprzyk: Myślę, że nie są to błędy. W przypadku Domasławia jest to bardzo cenna 

strategia, pomimo nielicznych potknięć.  

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 10 głosami „za”, przy 1 osobie 

wstrzymującej się od głosu /p. Z. Muraczewski/ podjęła uchwałę 

 

nr XIX/213/12 w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju dla wsi Domasław 

w Gminie Kobierzyce. 

Ad.12. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 11 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

nr XIX/214/12 w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju dla wsi Tyniec Mały 

w Gminie Kobierzyce. 

 

Ad.13. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Budżetowa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 9 głosami „za”, przy 2 osobach 

wstrzymujących się od głosu /A.Kasprzyk, P. Czerwiński/  podjęła uchwałę 

 

nr XIX/215/12 w sprawie współdziałania z Gminą Wałbrzych, Gminą Jedlina-Zdrój, 

Uzdrowiskową Gminą Miejską Szczawno-Zdrój, Gminą Boguszów- Gorce, Gminą 

Miejską Kamienna Góra, Gminą Walim, Gminą Długołęka, Gminą Kamienna Góra, 

Gminą Miejską Nowa Ruda, Gminą Radków i Województwem Dolnośląskim przy 

realizacji projektu pn.: "TELEBIMY- nowoczesne e-usługi w dziedzinie turystyki i 

kultury w dolnośląskich gminach". 

 

Ad.14. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radny Łoposzko: Proszę o wykreślenie w tytule uchwały słowa ,,dwa” oraz w treści w § 1 

słowa ,, dwóch”.  

Głosowanie wniosku Radnego Łoposzko 

Za 10 osób 

Osoby nie biorące udziału w głosowaniu  - 1 osoba 

Wniosek został przyjęty. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 9 głosami „za”, przy 2 osobach 

wstrzymujących się od głosu /A.Kasprzyk, P. Czerwiński/  podjęła uchwałę 

 

nr XIX/216/12 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie Gminie Wałbrzych części 

gruntu, na którym zlokalizowane mają być Telebimy w miejscowości Bielany 

Wrocławskie. 

 

Ad.15. 

p. Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 9 głosami „za”, przy 2 osobach nie 

biorących udziału w głosowaniu  podjęła uchwałę 
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nr XIX/217/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Bąki, położonego w obrębie Owsianka-Bąki. 

 

Ad.16. 

p. Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 11 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

nr XIX/218/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Owsianka, położonego w obrębie Owsianka-Bąki. 

 

Ad.17. 

p. Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały 

p. Grzegorz Maszka przedstawił zmiany do projektu uchwały: 

§ 13. Wyznacza się teren oznaczony na rysunku planu symbolem: 4MN/U, dla którego 

obowiązują:  

1. Przeznaczenie podstawowe:  

1) tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej; 

2) tereny zabudowy usługowej z zakresu: 

a) finansów,  

b) gastronomii,  

c) niepublicznych usług oświatowych,  

d) obsługi firm i klienta,  

e) turystyki,  

f) zdrowia i opieki społecznej,  

3) tereny zabudowy zagrodowej.  

2. Przeznaczenie uzupełniające, które nie przekracza 50% powierzchni użytkowej działki:  

1) tereny zabudowy usługowej z zakresu:  

a) handlu detalicznego,  

b) sportu i rekreacji;  

2) tereny zabudowy zagrodowej;  

3) urządzenia towarzyszące.  

§ 14. Wyznacza się tereny oznaczone na rysunku planu symbolami: 1MN/U, 2MN/U, 

3MN/U, dla których obowiązują:  

1. Przeznaczenie podstawowe:  

1) tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej; 

2) tereny zabudowy usługowej z zakresu: 

a) finansów,  

b) gastronomii,  

c) niepublicznych usług oświatowych,  

d) obsługi firm i klienta,  

e) turystyki,  

f) zdrowia i opieki społecznej; 

3) tereny zabudowy zagrodowej.  

2. Przeznaczenie uzupełniające, które nie przekracza 50% powierzchni użytkowej działki:  

1) tereny zabudowy usługowej z zakresu:  

a) handlu detalicznego, 
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b) sportu i rekreacji,  

c) obsługi pojazdów samochodowych;  

2) tereny zabudowy zagrodowej;  

3) urządzenia towarzyszące.  

§ 16. Wyznacza się tereny oznaczone na rysunku planu symbolami: 1P/U, 2P/U, dla 

których obowiązują:  

1. Przeznaczenie podstawowe:  

1) tereny zabudowy produkcyjnej;  

2) tereny zabudowy usługowej z zakresu:  

a) finansów,  

b) gastronomii,  

c) handlu detalicznego,  

d) handlu hurtowego,  

e) obsługi firm i klienta,  

f) turystyki,  

g) transportu,  

h) obsługi pojazdów samochodowych.  

 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 11 głosami „za”, podjęła uchwałę 

nr XIX/219/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wschodniej części wsi Cieszyce, położonego w obrębach: Cieszyce, 

Wierzbice. 

 

Ad.18. 

p. Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 11 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

nr XIX/220/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Magnice. 

 

Ad.19. 

p. Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały  

p. Grzegorz Maszka przedstawił zmiany do projektu uchwały: 

§ 21. Wyznacza się tereny oznaczone na rysunku planu symbolami: 1P/U, 2P/U, dla 

których obowiązują:  

1. Przeznaczenie podstawowe:  

1) tereny zabudowy produkcyjnej;  

2) tereny zabudowy usługowej z zakresu:  

a) finansów,  

b) gastronomii,  

c) handlu detalicznego,  

d) handlu hurtowego,  

e) obsługi firm i klienta,  
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f) turystyki,  

g) transportu,  

h) obsługi pojazdów samochodowych.  

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały z poprawkami. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 11 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

nr XIX/221/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północno - wschodniej części wsi Pustków Żurawski, położonego w 

obrębach: Pustków Żurawski i Żurawice. 

 

Ad.20. 

p. Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały  

p. Grzegorz Maszka przedstawił zmiany do projektu uchwały: 

- usunięcie dwóch zapisów w § 5 ust. 5 i 6.  

 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały z poprawkami. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 11 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

 

nr XIX/222/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Sportowej, Krótkiej, Ludowej, Parkowej i 

Al. Pałacowej w północno – środkowej części wsi Kobierzyce. 

 

Ad.21. 

p. Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 11 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

nr XIX/223/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Klecińskiej w północno-zachodniej części 

wsi Bielany Wrocławskie. 

 

Ad.22. 

p. Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 11 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

nr XIX/224/12 w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 30 

kwietnia 2012r. na stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy 
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Kobierzyce Nr XV/155/12 z dnia 27 stycznia 2012r. w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego wsi Tyniec nad Ślężą. 

 

Ad.23. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 11 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

nr XIX/225/12 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru północno-środkowej części Regionalnej 

Strefy Rozwoju Przedsiębiorczości „Węzeł Bielański” położonej w obrębie Bielany 

Wrocławskie. 

 

Ad.24. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 11 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

nr XIX/226/12 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Jaszowice. 

 

Ad.25. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 11 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

nr XIX/227/12 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Królikowice. 

 

Ad.26. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 10 głosami „za”, przy 1 osobie nie biorącej 

udziału w głosowaniu podjęła uchwałę 

 

nr XIX/228/12 w sprawie zmieniający uchwałę Nr LXII/656/06 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 29 czerwca 2006r. w sprawie nadania nazwy ulicom we wsi Biskupice Podgórne. 

 

Ad.27. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
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Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 11 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

nr XIX/229/12 w sprawie zmieniający uchwałę Nr XVII/196/12 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 30 marca 2012r. zmieniającą uchwałę Nr XIX/237/08 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 28 marca 2008r. w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kobierzyce. 

 

Ad.28. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 11 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

nr XIX/230/12 w sprawie zmieniający uchwałę Nr XVIII/209/12 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 20 kwietnia 2012r. w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Domasław. 

 

Ad.29. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 11 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

nr XIX/231/12 w sprawie zmieniający uchwałę Nr XVIII/210/12 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 20 kwietnia 2012r. w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Wierzbice. 

 

Ad.30. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 11 głosami „za”, podjęła uchwałę 

 

nr XIX/232/12 w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 15 

maja 2012r. na stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy 

Kobierzyce Nr XV/154/12 z dnia 27 stycznia 2012r. w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego wsi Budziszów. 

 

Ad.31 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt umowy z właścicielami działki nr 147/2 

położonej we wsi Tyniec Mały, dot. sporządzenia mpzp oraz realizacji odcinka drogi 

publicznej łączącej ul. Biskupicką z drogą krajową nr 35 na wysokości ronda: Tyniec-

Małuszów. 
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Radny Kmiecik: Mam obawę czy jeżeli to będzie droga pół prywatna to nie będzie ryzyka 

postawienia szlabanu? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Generalna Dyrekcja wyraża zgodę na włączenie do obwodnicy, 

ale tylko drogi publicznej Gminnej.  

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Złożył wniosek o wprowadzeniu do 

projektu umowy zapisu obowiązku wybudowania ekranów od strony obwodnicy drogi nr. 35.  

Głosowanie wniosku 

Za – 10 

Osoby nie biorące udziału w głosowaniu – 1 osoba  

Wniosek został przyjęty. 

Głosowanie: 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych 10 głosami „za”, przy jednej osobie nie 

biorącej udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała projekt umowy z właścicielami 

działki nr 147/2 położonej we wsi Tyniec Mały, dot. sporządzenia mpzp oraz realizacji 

odcinka drogi publicznej łączącej ul. Biskupicką z drogą krajową nr 35 na wysokości ronda: 

Tyniec-Małuszów. 

 

 

Ad.32. 

Interpelacje. 

Brak. 

 

Ad.33. 

Zapytania radnych i sołtysów. 

Brak. 

 

 

Ad.34. 

Radna Kasprzyk: Proszę Pana Wójta o konkretną odpowiedź, w jakich dniach i godzinach 

pracuje Pan Dyrektor jako dyrektor Gminnego Centrum Kultury i Sportu? Jeżeli ma czas 

nienormowany to proszę to napisać, ma nienormowany czas pracy, elaborat na temat tekstu 

pracy jest nie potrzebny i nie elegancki. Przekazuje stosowne pismo na ten temat /załącznik nr 

9/. 

Radny Stadnik: Chciałbym zgłosić do Pana Wójta problem z okolicą ulicy Fiołkowej, pojawił 

się problem z kanalizacją, podniósł się poziom nieczystości. Kolejne pytanie dotyczy firmy 

,,Exprim” czy oni pełnią dyżury przez całą dobę?  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: W zakresie wodociągów jest pogotowie, w zakresie kanalizacji 

nie ma pogotowia.  

Radny Stadnik: Czy my mamy wpływ na właścicieli działek którzy nie prowadzą żadnych 

działalności na tych działkach, w niektórych miejscach na ul. Kwiatowej drzewa są tak 

wysokie że można się tam chować. Kolejne pytanie dotyczy ruchu przez miejscowości 

Domasław i Bielany Wrocławskie, czy jest szansa skierować część pojazdów na obwodnicę, 

może poprzez ograniczenie prędkości?  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Ograniczenie prędkości jest z 

racji samej miejscowości. 

Radny Czerwiński: Pytanie dotyczy oświetlenia na ulicy Bukowej w Kobierzycach, czy 

zadanie inwestycyjne obejmuje wymianę starych lamp? 

Wójt Gminy-Ryszard Pacholik: W miejscach gdzie właścicielem jest Gmina to oświetlenie 

jest włączane zaraz po montażu, natomiast tam gdzie energetyka to przedłuża się to w czasie. 

 



15 

 

Ad.35. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Zamykam XIX Sesję Rady 

Gminy. 

Załączniki stanowią integralną część protokołu - liczba załączników:  9. 

 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20120525. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodniczący Rady Gminy:  

Kamila Pięta                                                                                         Czesław Czerwiec 


